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Protokół Nr IV/2005 z dnia 14 czerwca 2005 roku

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.
Stwierdził iż obecnych jest 11 radnych co stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Adamskiego.
Głosowanie
10 głosów – za
1 głos – wstrzymujący się
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad?
Pan Burmistrz
- zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie Porozumienia z Powiatem Kieleckim w sprawie stypendiów unijnych na
2005/2006, dokumenty muszą być podpisane do 28 czerwca br. a informacja dotarła wczoraj.
Pan Przewodniczący
- zaproponował wprowadzenie projektu uchwały jako pkt. 12 porządku obrad
głosowanie
11 głosów – za
Następnie odczytał porządek obrad  z wprowadzoną poprawką
Głosowanie
11 głosów – za
Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Głosowanie
11głosów – za
Pani Sekretarz
- odczytała list od Posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Przemysława Gosiewskiego z okazji 15 – lecia nadania praw miejskich dla Sędziszowa.
Ad.3
Pan Burmistrz
- odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji ( w załączeniu do protokołu)
Ad.4
Radny W.Tabor
- mieszkańcy Gniewięcina proszą  o odnowienie drogi w okolicach PALKO,
- wykosić pobocze wzdłuż dróg powiatowych,
- doziarnić drogi wewnętrzne gminne,
Radny M.Żelezik
- poprosił o remont drogi w Przełaju Czepieckim,
- w Białowieży wysypano kamień ale źle to zostało zrobione podjazd jest pod kątem 60o co uniemożliwia wjechanie ciągnikiem, jeśli nie da się poprawić zgłosić
budowę mostu,
- ponawiam wniosek o rozgraniczenie drogi w Białowieży między p.Bocheński
a Stalmasińskim.
Pan Przewodniczący
- mieszkańcy Oś. Sady proszą o wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na uliczkach wewnątrz osiedlowych,
- coraz więcej jest barszczu  Sosnowskiego, głównym siedliskiem są grunty KOT-BIS
wystąpić z pismem o likwidację.
Radny J.Wiencek
- dalej nie zrobione są wyrwy w asfalcie przy chodniku na ul. Tysiąclecia, asfalt pęka coraz dalej,
- zgłosił remont schodów na Oś. Skarpa zejście między blokami 1 i 11. poprosił o odpowiedź na piśmie.
Radny M.Gliwiński
- między blokami 5 – 6 na Skarpie zerwany kabel nie świecą lampy,
- poprosił o uzupełnienie piasku w piaskownicach na placach zabaw,
- dołożyć po dwie płytki chodnikowe do zejścia ze Skarpy k/Ośrodka Zdrowia aby mogły przejechać matki z wózkami,
- dowieźć kamienia na ul. Działkową, przy opadach deszczu zalewa domy.
Radny Z.Adamski
- wyciąć chwasty przy ul. Bąkowskiej,
- nadal brak tabliczki z nazwą ul. Rzecznej,
- złe wykonanie remontów na drogach powiatowych, część dziury załatana cżęść
zostawione i robią się nowe,
- przy ul. Polnej woda podmywa asfalt,
- przy Marianowskiej brak rowów odwadniających co powoduje niszczenie drogi,
- wykonać plac zabaw w Rynku,
- zgłosił remont ul. Kieleckiej.
Radny Z.Gładki
- poprosił o sprawdzenie przez drogowca odmulenie od Pawłowic do Kozendrowa , droga zaniżona woda niesie wszelkie śmieci,
- wykonać odprowadzenie wody k/Stradomskiego w Pawłowicach,
- droga Łownia – Wojciechowice nie przejezdna na odcinku 250 mb między domami,
- zwrócił się o rozgraniczenie drogi od p. Mucha w stronę Kucakowa , droga przyorywana obecnie ma 2 m szerokości,
- Łowinia w tym roku nie wchodzi do programu PAOW, proszę przeprowadzić rozmowy z Agencją aby przekazali nieodpłatnie kawałek ziemi  przy rzece na rzecz
wsi pod boisko sportowe dla dzieci, OSP miałoby wtedy dostęp do wody.
- OSP Łowinia nie płaci rachunków za energię elektryczną bo nie możemy zorganizować zabawy dochodowej przez właściciela dyskoteki,
- proszę wyjaśnić sprawę właściciela dyskoteki, który wyciął drzewa w parku, ludzie do mnie dzwonią i ubliżają.
Radny Z.Konieczny
- poprosił o wyczyszczenie rowu w Klimontowie od strony szkoły k/ 2 posesji na odcinku 40mb,
- na drogę w Klimontowie k/Laskowa wożony jest żużel a droga nie jest wytyczona,
- zgłosił ścinkę poboczy w Podsadku.
Radny J.Sroka
- przepust w drodze między CPN i EKRAN jest źle położony, są za wysokie brzegi i kierowcy uszkadzają samochody,
- w sobotę parkujące samochody i handlujący zastawiają ulice i nie można przejechać, należy ten problem rozwiązać,
- remont drogi przez Bugaj, Powiat przyjął do planu ale proszę pilnować realizacji.
Ad. 5
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Pan Przewodniczący
- odczytał pisemne zrzeczenie się mandatu przez radnego Ryszarda Ostrowskiego,
- odczytał uchwałę w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego w okręgu wyborczym Nr 4.
Głosowanie
7 głosów – za
4 głosy  - wstrzymujące się                         uchwała Nr IV/37/2005
Ad. 6
Pani Skarbnik
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie postępowania o zamówienie publiczne na wykonanie bankowej obsługi budżetu gminy, jest to pierwsza uchwała
następna będzie to już wybór banku.
Głosowanie
11 głosów – za                                           uchwała Nr IV/38/2005
Ad. 7
Pani A.Porębska
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005 rok – dotyczy przeniesień środków.
Głosowanie
11 głosów – za                                            uchwała Nr IV/39/2005
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005 rok.( przeniesienia środków które zostały na dodatkowym wynagrodzeniu rocznym w szkołach na remonty)
głosowanie
11 głosów  - za                                            uchwała Nr IV/40/2005
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005 – środki od darczyńców
głosowanie
11 głosów – za                                            uchwała Nr IV/41/2005
- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005 – zmiana klasyfikacji budżetowej.
Głosowanie
10 głosów – za                                           uchwała Nr IV/42/2005
Pani Skarbnik
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2005 – zmiana załącznika Nr 5 do uchwały budżetowej.
Głosowanie
11 głosów – za                                           uchwała Nr IV/43/2005
- na Komisjach Pan Burmistrz informował, że będzie przygotowana uchwała w sprawie dotacji dla ZUK na pokrycie strat na dystrybucji ciepła, proponujemy zabrać
środki z następujących zadań:
1) 79.366zł z Transportu, zabieramy te pieniądze z drogi na którą nie dostaliśmy dofinansowania
2) 40.000zł z działu Gospodarka komunalna i ochrona środowiska ŧ 4279
3) 31.720 z działu Gospodarka komunalna i ochrona środowiska ŧ 6059
Razem kwota dotacji wynosi 151.086 zł.
Odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie na rok 2005. wraz ze zmianą załącznika Nr 5 do uchwały budżetowej.
Radny T.Styczeń
- jest to dla mnie nowość, nie mówiło się że z tej drogi zostaną zabrane pieniądze
ja protestuję przeciwko temu.
Pan Burmistrz
- nie jest to prosty temat, ZUK musi mieć zapewnioną płynność finansową, musieliśmy przejąć dystrybucję ciepła i prowadzić, straty musimy pokryć.
Zdecydowaliśmy zabrać środki z tych zadań, które nie zostały przyjęte do dofinansowania. Trudno powiedzieć co może się wydarzyć, wszystkie nasze wnioski
otrzymały wysoką ocenę punktową, zdecydowano jednak że my dostaliśmy dofinansowanie do 2 zadań a inne gminy w ogóle i podjęto decyzję aby dać tym
gminom przynajmniej na 1 wniosek. Musieliśmy znaleźć środki na dotację dla ZUK, wcześniej nie było możliwości przedstawienia konkretnych propozycji. Proszę o
znalezienie kompromisu w Radzie. Rzeczywiście zdecydowaliśmy że środki z budżetu na kompleks kulturalno – rekreacyjno – sportowy przeznaczymy na
rozpoczęcie budowy budynku, Klub Unia dostał licencję i nie możemy ich zostawić bez zaplecza, o pozostałe elementy projektu będziemy jeszcze występować o
dofinansowanie. Każda droga jest ważna ale biorąc pod uwagę racje społeczne zdecydowaliśmy, że trzeba rozpocząć budowę tego budynku , który powinna mieć
14 tysięczna gmina.
Radny T.Styczeń
- nikt nie robił sprzeciwu co do rozpoczęcia budowy budynku bazy, ale ja prosiłem aby tą drogę zostawić , proszę o to od 3 lat.
Pan Burmistrz
- wiele decyzji musimy podejmować z dnia na dzień, po przetargu na roboty drogowe zostały nam pieniądze i zostają one na bieżące utrzymanie. W 200r roku
wydaliśmy na drogi 2.700.000zł, teraz również staramy się zrobić jak najwięcej ale w jednym roku wszystkiego nie da się zrobić. Na dziś ZUK musi normalnie
funkcjonować.
Pan Przewodniczący
- poddał pod głosowanie wyżej omówioną uchwałę.
Głosowanie
5 głosów – za
1 głos – przeciw
5 głosów – wstrzymujących się                      uchwała Nr IV/44/2005
Ad. 8
Pani A.Porębska
- przedstawiła uchwałę w sprawie szczególnych zasad i trybu umarzania wierzytelności z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje się przepisów
ustawy – Ordynacja podatkowa oraz udzielania innych ulg w spłacaniu tych należności.
Głosowanie
11 głosów – za                                                 uchwała Nr IV/45/2005
Ad. 9
Pan Przewodniczący
- odczytał uchwałę o nieodpłatnym przejęciu nieruchomości.
Głosowanie
11 głosów – za                                        uchwała Nr IV/46/2005
Ad. 10
Pani A.Skiba
- Wojewoda unieważnił podjętą uchwałę o likwidacji Filii MGOZ w Krzelowie, uzasadnił iż nie było jego opinii oraz Powiatu i Rady Miejskiej, nie było zapewnienia
kontynuacji świadczeń. 4 kwietnia Wojewoda przesłał pismo do Kierownika MGOZ iż z dniem 30 czerwca br upływa termin nałożony na Kierownika do wypełnienia
wymogów ustawy w sprawie dostosowania budynku, jeśli warunki nie zostaną spełnione podejmie działania do wykreślenia Filii z rejestru, Filia fizycznie już nie
funkcjonuje, opiekę sprawuje Ośrodek macierzysty. Podjęte były 2 uchwały w/w została unieważniona a druga gdzie w schemacie organizacyjnym wykreślono Filię
w Krzelowie została przyjęta.
Pan Przewodniczący
- poddał pod głosowanie przyjęcie rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr III/30/2005 Rady Miejskiej w
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Sędziszowie z dnia 29 kwietnia 2005 roku w sprawie likwidacji komórki organizacyjnej MGOZ w Sędziszowie pn. „Filia Krzelów”
głosowanie
11 głosów – za
Ad. 11
Pan Przewodniczący
- przedstawił projekt uchwały w sprawie akceptacji treści umowy Spółki ciepłowniczej z Fabryką Kotłów SEFAKO S.A.
Radca prawny
- projekt umowy powstał w wyniku kilkumiesięcznej pracy Urzędu i SEFAKO. Zdecydowaliśmy iż większość decyzji będzie zapadać przy 100% jednomyślności
wspólników, przytoczył zapisy z umowy ŧ 14 pkt. 2 , zakładamy lojalną współpracę 2 partnerów. Wskazując działania inwestycyjne w pierwszej kolejności
proponujemy remont sieci później kotłowni. Umowa jest wynikiem długiego okresu pracy, ścierania się stanowisk i kompromisów, proszę o przyjęcie jej treści. Z
dwóch ostatnich spotkań zapadła decyzja , że o wyborze Prokurenta będzie decydował nie tylko Zarząd Spółki, ale musi być jednomyślna uchwała Rady
Nadzorczej.
Pan Burmistrz
- zaproponował aby przedstawicielem gminy w Radzie Nadzorczej spółki był Pan Sławomir Długosz, posiada stosowne uprawnienia do zasiadania w Radzie. Mogła
być również Pani Sekretarz ale zrezygnowała, nie może brać wynagrodzenia za tą pracę.
Pani Sekretarz
- ustawa antykorupcyjna zakazuje pobierania wynagrodzenia ze spółek z udziałem gminy, przedstawiciele SEFAKO będą pobierać a ja musiałabym pracować bez
wynagrodzenia.
Pan Burmistrz
- Pan Długosz wyraził zgodę, czeka nas jeszcze ogrom pracy w tym temacie.
Pan Przewodniczący
- poddał pod głosowanie uchwałę o zatwierdzeniu treści umowy.
Głosowanie
12 głosów – za                           uchwała Nr IV/47/2005
Ad. 12
Pani A.Skiba
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia z Powiatem Kieleckim w sprawie stypendiów unijnych. Porozumienie musi być podpisane do 28
czerwca br a uchwały mają być podjęte do 15 czerwca br.
Odczytała projekt uchwały.
Głosowanie
12 głosów – za                           uchwała Nr IV/48/2005
Ad. 13
Odpowiedzi na interpelacje.
Pan Burmistrz
- tam gdzie budowa wodociągów jest dofinansowywana z funduszy strukturalnych nie może wykonywać ZUK, dostają zlecenia na te które mogą robić.
Teraz wodociągi są wykonywane za 40% kwoty kosztorysowej a były za 90%.
Radny W.Tabor
- czy z chwilą przekazania inwestycji następni chętni będą przyłączani przez ZUK?
Pan K.Chmaruk
- przyłącza są robione na własny koszt, może sobie robić sam tylko nadzór musi być ZUK. Musi być projekt przyłącz, zgłoszenie i dopiero może się przyłączyć.
Radny Z.Konieczny
- jest projekt wodociągu Podsadek – Mstyczów, nie było chętnych ponad 60 osób i nie został wniosek złożony, proszę rozeznać czy w tym roku projekt nie straci
ważności jeżeli nie rozpoczniemy inwestycji.
Pan Burmistrz
- ważność pozwolenia kończy się na początku 2006 roku, jeśli będzie wola Rady abyśmy rozpoczęli i szukali środków w budżecie to rozpoczniemy  a wniosek na
dalszą realizację złożymy na lata 2007 – 2013. Jeśli zrobimy część to nie stracimy pozwolenia na budowę.
Radny Z.Adamski
- zapytał co z Marianowem tam wszyscy deklarowali podłączenie do wodociągu.
Pan Burmistrz
- wniosek został złożony ale nie przyznano dofinansowania.
Do p. Tabor – droga do PALKO, jeśli mieszkańcy dają kamień to damy równiarkę
                        I rozgarniemy,
Jeśli chodzi o drogi powiatowe to proponuję na sesję zaprosić Dyrektora ZDP i Starostę i wtedy zgłosić wszystkie problemy.
Do p. Żelezik – droga Przełaj Czepiecki jest przyjęta do wykonania ale nie wiem
                          kiedy będzie,
- Białowieża będzie robione pobocze i odwodnienie, będziemy jeszcze
      interweniować,
- rozgraniczenie drogi było zgłoszone ale przetarg wygrał 1 geodeta
- i nie wiem kiedy będzie robił.
Radny M.Żelezik
- Pan Jędrzejczyk powiedział, że nie ma zlecenia na rozgraniczenie drogi.
Dyrektor ZUK
- jeśli chodzi o usuwanie barszczu Sosnowskiego to my nie poradzimy sobie z usunięciem wszystkiego, główne siedlisko jest w KOT – BIS, proponuję wystąpić z
pismem aby na swoim terenie sami usunęli.
Pan Burmistrz
- zgłosiliśmy zerwany kabel energetyczny między blokami 4 – 5 na Skarpie, p.Kalara będzie szukał usterki.
- uzupełnienie asfaltu przy krawężnikach zaplanujemy w budżecie 2006,
- sprawę remontu schodów między blokami 1 – 11 na Skarpie rozeznamy i wyliczymy koszt.
- schody między blokami 5 – 6 będą zrobione,
- piasek do piaskownic zostanie dowieziony,
Radny M.Gliwiński
- mieszkańcy ul. Działkowej zapraszają Pana Burmistrza na kawę gdy będzie padał deszcz.
Pan Burmistrz
- chętnie przyjdę w czasie deszczu.
Do p.Adamskiego
- tabliczki z nazwami ulic zostały zlecone do wykonania,
- ul. Polna została zgłoszona do Powiatu,
- ul. Marianowska zostanie wyrównana,
- sprawdziliśmy lampy na stadionie świecą,
- urządzenia na plac zabaw w Rynku zostaną dostarczone ale musi to być bliżej remizy lub w Rynku,
- dziury na ul. Kieleckiej wyrównamy,
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Radny Z. Adamski
- zgłaszałem wykoszenie łąk przy ul. Sportowej, Zuk chciał wyciąć ale nie mają sprzętu odpowiedniego, może to podpalić.
Pan Burmistrz
- jako gmina nie możemy spalić.
Do p.Zbigniewa Gładkiego
- sprawdzimy podmulenia,
- rozgraniczenie drogi musimy sprawdzić na miejscu,
- działkę od Agencji możemy przejąć ale chciałbym aby wszystko co chcemy od Agencji było w 1 akcie notarialnym,
- jeśli chodzi o wycinkę drzew w Łowinii nie wydawaliśmy pozwolenia, jest to park zabytkowy i zezwolenie musi wydać Konserwator zabytków.
Do p. Koniecznego
- czyszczenie rowu dokończymy przy pomocy pracowników interwencyjnych,
- Powiat obiecał wykonać ścinkę poboczy w Podsadku,
- wytyczenie drogi między łąkami rozeznamy.
Do p. Jacka Sroka
- przepust przy CPN do rozeznania przez ZDP, może wystarczy oznakowanie,
- jeśli będziemy karać handlujących na ulicach to będziemy mieć porządek ale nie będzie pieniędzy.
Jest już wywłaszczenie p. Bartoń i Majewski, musimy jeszcze wykupić grunt od Pana Niedzieli. Pan Pacholec chce nam przekazać nieodpłatnie 6 arów ale chce
abyśmy mu doprowadzili wodociąg. Koszt tej działki ok. 5tys zł.
Pan Przewodniczący
- nie rozumiem że ktoś daje prezent za 5000zł.
Pan Burmistrz
- jeśli nie skorzystamy z propozycji przejęcia to zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego tereny pod drogi i tak musimy wykupić.
Pan Przewodniczący
- poddał pod głosowanie wnioski:
1. rozpoczęcie budowy wodociągu w Podsadku ok. 200mb z 23 przejściami.
     głosowanie
     11 głosów – za
2. przyjęcie darowizny od Pana Pacholca i podłączenie go do wodociągu.
     głosowanie
     11 głosów – za
Pan K.Chmaruk
- Marianów jest już inwestycją rozpoczętą, wniosek został wysoko oceniony ale jeszcze nie mamy odpowiedzi.
Ad. 14
Pan Burmistrz
- mamy informację, że jest dostawa ciepłej wody na Sady, od czwartku nie było.
W trybie art.499 Kodeksu cywilnego wystąpiliśmy  do ASPRY o zapłatę 300.000zł
A że my mieliśmy do zapłaty podobną kwotę skompensowaliśmy na O. W świetle przepisów prawa i wyroku Sądu Najwyższego nasze działanie miało podstawy.
Wysłaliśmy pismo do URE 10 czerwca o egzekucji dostaw, było potraktowane że nie mamy racji , że bezprawnie nie zapłaciliśmy. Było pismo do Prokuratury ale
nie wszczęli postępowania bo nie stwierdzili znamion przestępstwa.
Dziś poszło pismo do URE i prawdopodobnie wymusili podanie wody, jest to początek sporu nie wiadomo jak będzie wyglądać przekazanie. Jeśli chodzi o spółkę to
lipiec będzie okresem gdzie wiele spraw trzeba dopracować. Najważniejsze jest aby nowy podmiot mógł podpisywać umowy, nie ma możliwości umów
indywidualnych z odbiorcami. URE deklaruje współpracę, nie zakłada podniesienia cen ciepła.
Radca prawny
- zwrócił się o zrozumienie sytuacji nieprzewidzianych , które mogą występować . Pewne rzeczy są poza naszą kontrolą np. przekazanie kotłowni przez ASPRA ale
w najbliższej perspektywie jest szansa spięcia tego tematu . W perspektywie jest uporządkowanie zagadnienia, nie wiedzieliśmy że jest tak źle, wspólnicy muszą
działać zgodnie bo jeden bez drugiego nic nie zrobi. Lipiec będzie trudnym miesiącem gdzie spółka będzie działać na bardzo luźnych zasadach.
Radny W.Tabor
- zgłosił naprawę wyrwy przy przepuście droga w stronę Krężół, prośba o wykonanie w ramach prac interwencyjnych.
Radny Z.Konieczny
- poprosił o ksero informacji o pracy Burmistrza.
Pan Burmistrz
- informacja jest podłączona do każdego protokołu z sesji, radni mają wgląd i mogą sobie zabrać ksero dokumentu.
Ad. 15
Pan Przewodniczący zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie.

                                            Na tym protokół zakończono
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